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     АДВОКАТСКА КОМОРА СРБИЈЕ 
Дечанска 13, 11000 Београд, Србија 

Телефон: +381 11 32-39-072       Fax: +381 11 32-32-203 
                                  e-mail: komora@eunet.yu    komora@sbb.co.yu 

 
 
Број: 85-1/08 
21.06.2008. 

 

ЗАПИСНИК 
Са 16. седнице Управног одбора Адвокатске коморе Србије, одржане 
дана 21.06.2008. године, са почетком у 11:00 сати у Сали за састанке 
Адвокатске коморе Србије, Дечанска 13, Београд 

 
ПРИСУТНИ: Г. Владимир Шешлија, председник АК Србије, г. Јован Секељ и 

г. Дејан Ћирић, потпредседници АК Србије, г. Јовица Косић, 
секретар Управног одбора АК Србије, г. Војислав Недић,              
г. Марко Богдановић, г. Бранислав Глогоњац, г. Бранислав 
Вулић, г. Светозар  Добросављев, г. Мирослав Бојић, г. Зоран 
Милошевић, г. Живорад  Лекић и г. Божидар Вукашиновић, 
чланови Управног одбора АК Србије.  

ОДСУТНИ: Г. Драгољуб Ђорђевић, потпредседник АК Србије, г. Зоран 
Милић, г. Александар Пантић и г. Милутин Костић, чланови 
Управног одбора АК Србије 

ОСТАЛИ ПРИСУТНИ:  Г. Радослав Недић, адвокат у Београду и представник АК 
Србије у „ССВЕ“, г-ђица Светлана Векић, руководилац 
заједничке Стручне службе АК Србије и АК Београда 

 
 Г. Шешлија, председник АК Србије, је констатовао да постоји кворум за пуноважан 
рад и одлучивање Управног одбора и предложио да се евентуалне допуне дневног реда 
обраде у оквиру тачке дневног реда: Разно, на крају седнице Управног одбора. 
 
 За овим је Управни одбор једногласно прихватио  
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д: 
 

1. Разматрање и усвајање записника са  15. седнице Управног одбора АК Србије; 

2. Разматрање и одлучивање по жалби:  

2.1. Вере Кузељевић, адвоката из Ужица уложена на решење Управног одбора АК  
Чачка 478/08 од 18.04.2008.; 

3. Информација о раду Радне групе Министарства правде на изради текста Закона о 
адвокатури; 

4. Извештај о одржаном семинару на тему «Међународна продаја и дистрибуција 
робе» који је одржан 25. и 26.04.2008. године у Београду у организацији АК 
Београда и МУА; 
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5. Извештај Комисије за међународну сарадњу са дописима  адвоката Радослава 
Недића; 

6. Извештај др Слободана Бељанског о учешћу на састанку Управног одбора МУА у 
Милану 11-12.04.2008.; 

7. Извештај др Радослава Недића о учешћу на састанку «РЕСО» комитета и 
пленарној седници «ССВЕ» ; 

8. Извештај г. Јовице Косића о учешћу на Годишњој скупштини Удружења младих 
правника ; 

9. Информација  о обележавању 20. Видовданских сусрета ; 

10. Финансијски извештај; 

11. Извештај председника АК Србије; 

12. Дописи адвоката Момчила Перића и Зорана Лазаревића у вези Адвокатске 
тарифе; 

13. Позиви за учешће на састанцима: 

13.1. Међународни састанци: 

13.1.1. 52. конгрес МУА, Букурешт 29.10.-03.11.2008.; 
13.1.2. Адвокатске коморе Париза на свечаности поводом почетка сезоне суђења у 

Паризу 05.12.2008. са позивом за учешће младим адвокатима на едукацији коју 
организује АК Париза у периоду октпбар-новембар 2008.; 

13.1.3. Адвокатске коморе Аустрије на 36. конференцију председника адвокатских 
комора Европе; 

13.1.4. Позив за учешће на Конференцији „Едукација адвоката Европе“ која се одржава у 
Риму од 6 – 9.11.2008.; 

14. Састанци у земљи: 

14.1. Јавна трибина о условима и елементима доношења Националне сигурности 
информација у организацији Удружења ИТ Ревизор од 22-25.06.2008. у Кикинди 
 

ДОПУНА ПРЕДЛОЖЕНОГ ДНЕВНОГ РЕДА 
 

1. допис Министарства правде 119-01-66/2008-05 од 16.06.2008. за одређивање 
представника АК Србије у Радној групи за припрему Закона о правосудном 
испиту   

2. Извештај адвоката Мирослава Бојића о учешћу на саветовању „Стање и проблеми 
кривичног законодавства Црне Горе“ 05-06.06.2008. Будва 

3. Извештај адвоката Живорада Лекића о учешћу спортске екипе на Светком 
првенству адвоката у Аликантеу, Шпанија од 30.05.-08.06.2008. 

4. Притужба адвоката Наде Клен, из Београда на поступање судије Четвртог 
општинског суда у Београду 

5. позив Адвокатске коморе Бугарске на свечаности поводом обележавања 120-те 
годишњице првог Закона о адвокатури и Бугарској - 22.11.2008. године Софија  

6. Позив Адвокатске коморе Анкаре на свечаности поводом 84-те годишњице рада 
Коморе и семинар на тему: „Осигурање од професионалне одговорности“ – 14-
16.07.2008. , Анкара  

*  *  * 
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Aд. 1. Разматрање и усвајање записника са  15. седнице Управног 
одбора АК Србије  

 

Записник је усвојен без примедби, једногласно.  

 

*  *  * 

Aд.2. Разматрање и одлучивање по жалби:  

2.1. Вере Кузељевић, адвоката из Ужица уложена на решење 
Управног одбора АК  Чачка 478/08 од 18.04.2008.  

 

Г. Јовица Косић упознао је присутне са садржином првостепеног решења Адвокатске 
коморе Чачка којим је одређена привремена забрана бављења адвокатуром адвокату Вери 
Кузељевић из Ужица, до окончања дисциплинског поступка који је покренут оптужницом 
Дисциплинског тужиоца АК Чачак бр. 365/08 од 14.04.2008. године. У ставу 3. одређен је 
привремени заменик, а у ставу 4. оспореног решења да жалба не одлаже извршење. У даљем 
излагању г. Косић указао је на наводе жалбе Вере Кузељевић која је првостепено решење 
оспорила из свих законских разлога. У списима првостепеног поступка утврђено је да је 
Управни одбор Адвокатске коморе Чачка  дописом Полицијске управе у Ужицу бр. ПУ 
708/08 од 18.03.2008. године обавештен о поступању те Управе по захтеву Општинског јавног 
тужилаштва у Ужицу у вези пријаве поднете против адвоката Вере Кузељевић. Према 
наводима пријаве, Вера Кузељевић је именована за генералног директора предузећа «Гама 
Први Партизан» а. д. Ужица, одлуком Управног одбора од 9.11.2006. године. Том одлуком 
Управног одбора је утврђена накнада за рад генералног директора у висини коефицијента 
нормативног акта предузећа и накнада по основу пружених адвокатских услуга у висини 
утврђеној Тарифом о накнадама и наградама адвоката за Републику Србију. Именовани 
адвокат, разрешена је дужности генералног директора након поништења купопродајног 
уговора између Агенције за приватизацију и купца Конзорцијума физичких лица, те њеног 
наименовања за привременог заступника капитала у новембру 2007. године. Истовремено из 
овог дописа произилази да је Вера Кузељевић пружала адвокатске услуге за потребе 
предузећа «Гама Први партизан» из Ужица у периоду пре него што је адвокат именован за 
директора, у току и након извршене својинске трансформације. У периоду када је пружала 
адвокатске услуге на основу пуномоћја директора одн. већинских власника за извршене 
услуге на испостављене рачуне, а њихову исплату је одобравао директор као одговорно лице. 
Након што је именована за генералног директора Вера Кузељевић је наставила са пружањем 
адвокатских услуга предузећу и за те услуге испостављања рачуне.  

  С обзиром на наведене околности Полицијска управа је тражила од Адвокатске 
коморе Чачак мишљење да ли је истовремено Вера Кузељевић могла да буде директор и да 
истовремено остварује право на накнаду за рад као генерални директор и да, као адвокат  
правног лица у коме ја генерални директор, наплаћује пружене адвокатске услуге према 
адвокатској тарифи. Након упознавања са дописом Полицијске управе у Ужицу Управни 
одбор АК Чачка доставио је овај допис Дисциплинском тужиоцу АК Чачка на даљи 
поступак. Дисциплински тужилац АК Чачка је затражио писмено изјашњење од адвоката 
Кузељевић о наводима из пријаве и дописа Полицијске управе, а адвокат Вера Кузељевић 
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доставила је писмено изјашњење Дисциплинском тужиоцу АК Чачка дана 14.04.2008. године. 
Након утврђивања целокупног чињеничног стања Дисциплински тужилац је поднео 
оптужницу против адвоката Вера Кузељевић из Ужица Дисциплинском суду и упутио 
предлог Управном одбору АК Чачка да се именованој одреди привремена забрана бављења 
адвокатуром за време трајања дисциплинског поступка.  Управни одбор је оспореним 
решењем одредио привремену забрану бављења адвокатуром почев од 18.04.2008. године, 
као дана доношења решења,  до окончања дисциплинског поступка.  

  У даљем излагању г. Косић је указујући на поједине наводе жалбе информисао 
присутне да Вера Кузељевић у жалби у ствари даје одбрану у дисциплинском поступку и 
истиче да је именована, у жалби,  изнела мишљење да је Законом о адвокатури, Статутом АК 
Србије и Кодексом професионалне етике адвоката дозвољено да адвокати поред послова 
адвокатуре обављају и послове генералног директора и да то произилази из одредбе 124. став 
1. тачка 23. Статута Адвокатске коморе Србије. 

  Г. Секељ је у дискусији указао на предлог Дисциплинског тужиоца за одређивање 
привремене забране бављења адвокатуром и предложио да након разматрања свих списа 
првостепеног поступка се донесе одлука по жалби.  

Г. Добросављев поставио је питање да ли је дисциплинска оптужница уручена 
адвокату Вери Кузељевић. 

Г. Милошевић је указао да је за одлучивање по жалби, није важна чињеница да ли је 
дисциплинска оптужница уручена или не, јер је дисциплински поступак покренут 
подизањем оптужнице.  

Г. Ћирић је изнео слагање са ставом г. Милошевића и предложи да Управни одбор 
гласа о жалби. 

 

*  *  * 

Управни одбор Адвокатске коморе Србије је већином гласова (12 гласова за,  1 члан 
Управног одбора није гласао) oдлучуjући пo жaлби, Вере Кузељевић, адвоката из Ужица, на 
решење Управног одбора Адвокатске коморе Чачка број 478/08 од 18.04.2008. године, а нa 
oснoву чл. 230. став 1. Зaкoнa o oпштeм упрaвнoм пoступку («Сл. лист СРJ», бр. 33/97 и 31/01) 
и чл. 23. ст. 7. Стaтутa Aдвoкaтскe кoмoрe Србиje («Сл. глaсник РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02) 
дoнeo  слeдeћe: 

 

Р  E  Ш  E  Њ  E 
   

 ОДБИЈА СЕ жалба Вере Кузељевић, адвоката из Ужица изjaвљeна прoтив рeшeњa 
Упрaвнoг oдбoрa Aдвoкaтскe кoмoре Чачак бр. 478/08 oд 18.04.2008. године, као неоснована. 

 

*  *  * 

 Напомена: образложење решења дато је у писменом отправку истог. 
 

*  *  * 
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Aд.3. Информација о раду Радне групе Министарства правде на 
изради текста Закона о адвокатури 

 
Члановима Управног одбора у материјалу за ову седницу достављена је копија 

записника са првог састанка Радне групе за израду Закона о адвокатури. У допуни 
овог записника г. Косић је указао на најзначајнија питања која ће бити предмет 
дискусије током израде текста овог Закона. Реч је о следећим питањима: 

 
- самосталност комора приликом одлучивања о упису  у Именик адвоката 
- рад страних адвокатских канцеларија 
- закључивање уговора о професионалном осигурању адвоката. 
 
Г. Косић такође је истакао да су створене могућности да се адвокатура избори 

за право да одлучује о упису у Именик адвоката самостално, те да евентуални судски 
поступак може да се води само у делу оцене поступка разматрања захтева, али не и 
мериторног одлучивања по истом. Приликом израде новог текста Закона треба 
предвидети и ову могућност. У свом даљем излагању г. Косић подсетио је чланове 
Управног одбора на извештаје који су достављани током 2007. и 2008. године о току 
преговора које Влада Републике Србије води за приступање Светској трговинској 
организацији и примедбама које су у преговорима истакле Владе САД-а, Канаде и 
Јапана на претходни предлог Закона о адвокатури у погледу затворености тржишта 
адвокатских услуга у Србији. Питање положаја страних адвокатских канцеларија 
требало би да се регулише према препорукама Европске Уније на основу права 
најповлашћеније нације, а не као до сада на основу реципроцитета, с обзиром да се 
овај принцип више не прихвата. Нови Закон о адвокатури требало би да утврди 
услове за рад и поступање страних  адвоката и страних адвокатских канцеларија 
пред правосудним органима. Ништа мање значајно је и питање отварања филијала 
адвокатских канцеларија. Г. Косић је указао да је приликом сачињавања предлога 
новог Закона дошло до великих новина, као што је и питање осигурања странака од 
професионалне одговорности адвоката и сматра да ће ово питање морати да нађе 
места у новом Закону о адвокатури након уласка наше државе у Европску Унију, као 
и да коморе треба да учествују у закључивању уговора за ову врсту осигурања, као 
што је то случај у неким земљама у окружењу ( Хрватска, Словенија). 

Г. Шешлија је изнео мишљење да је добио уверавања из Министарства правде 
да ће прво бити усвојен Закон о адвокатури, а затим ће надлежна министарства 
израдити предлоге прописа који су од  утицаја на положај и рад адвокатуре. Реч, је 
пре свега, о следећим прописима: Закон о бесплатној правној помоћи, Закон о 
медијацији, Закон о правосудном испиту и Закон о парничном поступку. У току је 
израда Законика о кривичном поступку и адвокатура је у раду Радне групе за 
припрему текста овог закона врло активна. Према мишљењу г. Шешлије, усвајање 
Закона о адвокатури, као првом у низу наведених закона, биће својеврсна гаранција 
заштите положаја адвокатуре. 

Г. Шешлија је упознао Управни одбор да је у Адвокатској комори одржан 
састанак са г-ђом Богдановић и г. Косићем поводом почетка активности на припреми 
текста Закона о адвокатури. На састанку су поред чланова  Радне групе за израду 
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Закона о адвокатури присуствовали и г. Војислав Недић, председник АК Београда и 
он. Циљ састанка је био договор о будућем раду и припрема јединственог предлога 
Закона о адвокатури из Адвокатске коморе Србије. 

Г. Војислав С. Недић је истакао да је активност адвокатске коморе у погледу 
израде текста Закона о адвокатури, тренутно, најважнија активност. Уколико се 
адвокатска комора и адвокатура избори за она законска решења која одговарају 
потребама и положају адвокатуре данас, тиме ће се створити услове за даљи напредак 
наше професије. Ово тим пре, ако се има у виду да ће овај Закон бити на снази 
наредних десетак или више година. Садашња генерација  адвоката која учествује у 
изради овог текста ће утицати на рад будућих генерација адвоката. Представницима 
адвокатуре у Радној групи Министарства правде,  адвокатске коморе, Управни 
одбори, председници и угледни адвокати са дугогодишњим професионалним 
искуством, треба да пруже сву неопходну помоћ у припреми појединих законских 
решења. Наши представници на састанцима Радне групе не треба да иступају 
самостално као појединци, већ да заступају ставове које заједно усвојимо на седници 
Управног одбора и Адвокатске коморе Београда и Адвокатске коморе Србије, и 
осталих адвокатских комора у Србији. Г. Војислав С. Недић је истакао да у 
Адвокатској комори Србије је формирани више Комисија, али да је по свом значају 
најважнија она која треба да припреми предлог Закона о адвокатури. Добро је што је 
полазна основа за рад Радне групе Министарства правде текст Закона о адвокатури, 
који је сачинила комисија АК Србије у претходном мандату.  Г. В. Недић је даље 
истакао да је једнако важно, ако не и важније, да и завршни текст Закона који буде 
упућен Народној скупштини Републике Србије на разматрање и усвајање, буде текст 
који сачини адвокатура Србије. Држава адвокатури не може да наметне начин 
организовања, јер је то један од предуслова њене самосталности и независности. 
Идеје које су изнете на првом састанку Радне групе Министарстава правде да 
адвокатуру треба централизовати нису прихватљиве. Не одвијају се све активности у 
Београду, ни у адвокатури, ни у животу уопште. Г. В. Недић се заложио да се и у 
новом Закону задржи постојећа организација АК Србије, као националне коморе и 
адвокатских комора у њеном саставу. У припрему текста Закона о адвокатури морају 
се укључити сви и сви морају бити активни. Не сме да буде ћутања, седења и 
признавања непостојећих ауторитета. 

Г. Вулић је предложио да се припреми неки полазни текст у адвокатској 
комори да се он достави адвокатским коморама у Србији, да се организују ванредни 
састанци управних одбора како АК Србије, тако и у адвокатским коморама у Србији, 
да се о ставовима везаним за кључна питања за рад и положај адвокатуре сви изјасне 
и тако усаглашени ставови, као ставови органа Коморе морају бити заступани и 
одбрањени у раду Радне групе. 

Г. Добросављев истакао је да је реч о заиста најважнијем законском тексту за 
положај и рад наше професије и  такав текст не може да буде усвојен надгласавањем 
у Радној групи Министарства правде.  

Г. Војислав Недић се заложио да се ставови адвокатуре јасно формулишу и 
утврде од свих органа адвокатске коморе. Усвајањем ових решења нашим 
представницима ће бити олакшан рад у раду Радне групе, а ставови који они буду 
заступали имаће већу снагу, јер ће представљати ставове адвокатуре.  
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Г. Ћирић је истакао да је поред Радне групе за израду текста Закона о 
адвокатури формирана и Радна група за израду текста Закона о бесплатној правној 
помоћи и да је он изабран за члана те Радне групе. Писмену информацију о раду те 
радне групе припремиће за седницу. Према садашњем ставу Министарства правде 
носиоци активности пружања бесплатне правне помоћи грађанима биће адвокати, а 
партнери државе у организацији бесплатне правне помоћи биће адвокатске коморе. 
То је једна од разлога због којих треба задржати постојећу организацију Адвокатске 
коморе Србије.  

Г. Косић је истакао да ће представници адвокатуре у Радној групи 
Министарства правде заступати ставове које усвоји адвокатура у Србији и у том 
погледу ће се за сваки став тражити мишљење адвокатске коморе. 

Г. Глогоњац је предложио да се и о коначном тексту Закона о адвокатури 
организује јавна дискусија и да се закључци и ставови који буду усвојени током те 
јавне дискусије доставе и Министарству правде и Народној скупштини РС приликом 
разматрања и одлучивања о том предлогу Закона. 

 
Информација примљена к знању. 
 

 

*  *  * 

 Г. Војислав Недић је напустио седницу Управног одбора АК Србије у 11:45 сати. 

 

*  *  * 

Aд.4. Извештај о одржаном семинару на тему «Међународна продаја 
и дистрибуција робе» који је одржан 25. и 26.04.2008. године у 
Београду у организацији АК Београда и МУА  

 

  Извештај је достављен члановима Управног одбора у материјалу уз позив за седницу 
Управног одбора. Г. Шешлија истакао је да је семинар био изванредно организован, да су 
учесници семинара изнели веома похвалне оцене како на организацију тако и на  исказан 
ниво стручности излагача појединих тема из Београда.  

  Извештај је примљен к знању и Адвокатској комори Београда се изражава посебно 
признање због успешног реализовања овог семинара.  

 

*  *  * 

Aд.5. Извештај Комисије за међународну сарадњу са дописима  
адвоката Радослава Недића  

 

  Извештај – записник Комисије за међународну сарадњу са копијама дописа г. 
Радослава Недића бр. 68 од 14.05.2008. године и бр. 80/08 од 4.06.2008. године достављени су 
Управном одбору у материјалу уз позив за седницу Управног одбора.  
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Г. Шешлија предложио је да се ова информација прими к знању,  а да се на наредној 
седници размотри предлог активности Комисије који ће сачинити г. Драгољуб Ђорђевић, 
потпредседник АК Србије и г. Радослав Недић представник АК Србије  у  «ССВЕ».  

  Г. Радослав Недић прихватајући предлог г. Шешлије изнео је мишљење да је у 
протеклом периоду било непотребног дизања тензија због рада Комисије за међународну 
сарадњу и то је, по његовом мишљењу, потпуно непотребно. Комисија представља помоћно 
тело Управног одбора  и не може да буде, према својој надлежности и условима које чланови 
Комисије треба да испуњавају, изнад Управног одбора. Предлог г. Ђорђеивћа је водио ка 
томе, што је неприхватљиво.  

  Управни одбор је једногласно прихватио предлог г. Шешлије. 

 

*  *  * 

Aд.6. Извештај др Слободана Бељанског о учешћу на састанку 
Управног одбора МУА у Милану 11-12.04.2008.  

 

  Извештај др Слободана Бељанског о учешћу на састанку Управног одбора МУА у 
Милану достављен је члановима Управног одбора у материјалу уз позив за седницу 
Управног одбора.  

  Дискусије није било.  

Извештај је прихваћен једногласно. 

 

*  *  * 

Aд.7. Извештај др Радослава Недића о учешћу на састанку «РЕСО» 
комитета и пленарној седници «ССВЕ»  

 

Извештај г. Радослава Недића о учешћу на састанку „РЕСО“ комитета „ССВЕ“ 
достављен је  члановима Управног одбора у материјалу уз позив за седницу Управног 
одбора.  

 Дискусије није било. 

 Извештај је прихваћен једногласно. 

 

*  *  * 

Aд.8. Извештај г. Јовице Косића о учешћу на Годишњој скупштини 
Удружења младих правника  

 

Извештај г. Јовице Косића у учешћу на Годишњој скупштини Удружења младих 
правника достављен је члановима Управног одбора у материјалу уз позив за седницу 
Управног одбора.  

 Дискусије није било. 
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 Извештај је прихваћен једногласно. 

 

*  *  * 

Aд.9. Информација  о обележавању 20. Видовданских сусрета  

 

Г. Шешлија је у краћем излагању обавестио Управни одбор да Адвокатска комора 
Србије у сарадњи са АК Чачка  организује 20. јубиларне Видовданске сусрете адвоката 
Србије који се одржавају 28.06.2008. године. Јубиларни Видовдански сусрети адвоката Србије 
биће обележени свечаном академијом која ће се одржати у сали Крушевачког позоришта, а 
на самој Академији, евокацију на  прве Видовданске сусрете,  даће адвокат Вељко Губерина, 
доајен српске адвокатуре. У даљем излагању г. Шешлија предложио је да се поводом 
организовања 20. Видовданских сусрета адвоката у граду Крушевцу који је свих ових година 
био домаћин и пружао помоћ у организовању сусрета додели Плакета АК Србије. На 
претходној седници Управног одбора донета је Одлука о додељивању Повеље адвокату 
Градимирки Јовановић из Крушевца и оба признања би била уручена  током свечане 
академије. По завршетку академију у фоајеу позоришта биће отворена изложба фотографија 
са претходних видовданских сусрета и биће организован пригодан коктел чији је домаћин 
град Крушевац.  

 

 За овим је Управни одбор Адвокатске коморе Србије је једногласно, а на основу члана 
23. Статута АК Србије («Сл. глaсник РС» бр. 43/99, 65/01, 41/02) донео: 
 

О Д Л У К У 
 

 Поводом 20. јубиларних Видовданских сусрета адвоката Србије додељује се у знак 
признања за допринос развоју адвокатуре  

 

ПЛАКЕТА АДВОКАТСКЕ КОМОРЕ СРБИЈЕ 

ГРАДУ  КРУШЕВЦУ 

 

*  *  * 

Aд.10. Финансијски извештај 

 Члановима Управног одбора достављен је Извештај о финансијском пословању АК 
Србије између две седнице, непосредно пред седницу.  
 
 Дискусије није било.  
 
 За овим је Управни одбор једногласно на основу члана 23. Статута Адвокатске коморе 
Србије („Сл. Гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02) донео  
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О Д Л У К У 
 

1. Усваја се Извештај о финансијском пословању АК Србије у периоду од 21.05.2008. до 
19.06.2008. године са стањем новчаних средстава на пословном рачуну Коморе на дан 
19.06.2008. у износу од 3.838.636,74 динара. 

2. Констатује се да потраживања АК Србије по основу чланског допиноса на дан 
19.06.2008. године износе 1.555.600,00 динара. 

3. Констатује се да АК Србије има потраживања по основу позајмица у укупном 
износу од 864.260,00 динара што чини збир одобрених позајмица АК Зајечара, АК Шапца и 
АК Пожаревца. 

4. Констатује се да је Адвокатска комора Београда уплатила припадајући део учешћа у 
трошковима материјалног пословања за мај, 2008. године у износу од 55.912,23 динара.  

5. Одобрава се исплата трошкова пословања у свему према рачунима који чине 
саставни део ове одлуке и налазе се у рачуноводству Коморе и то: 

- учешће АК Србије у зарадама запослених у висини од 40% за мај 2008. у износу од 
740.470,28 динара, 

- комуналне услуге за мај 2008. које обухватају централно грејање, изношење смећа, 
водовод и канализацију, струју, телефон и инфостан у укупном износу од  130.368,93 динара, 

- трошкови канцеларијског материјала   22.589,60 динара,  
- интелектуалне услуге које обухватају ажурирање базе прописа на website АК Србије, 

ауторски хонорар за израду стенографских белешки Васиљевић Милана у укупном износу 
96.022,00 динара и услуге предузећа УМБРА SOFTWARE у укупном износу од 8.850,00 
динара,  

- угоститељске услуге у укупном износу од 100.103,00 динара,  
-трошкови службених путовања у иностранство за г. Радослава Недића у 

Будимпешту, за г. др Бељанског у Милано, за г. Шешлију и Ђорђевића у Скопље у укупном 
износу од 191.968,00 динара, 

- остали трошкови који обухватају: 
1. поштарину у износу од у износу од 4.070,00 динара,    
2. фотокопирање у износу од 7.450,00 динара,  
3. такси услуге у износу од 1.100,00 динара,  
4. банкарску провизију у износу од 2.359,98 динара,  
5. претплата СББ КДС за април и мај 2008. године у износу од 6.569, 78 динара,  
6. претплата за web презентацију АК Србије за мај 2008.,  ЕУНЕТ одржавање домена за 
web презентацију АК Србије за мај 2008. у износу од 649,00 динара, 
7. објављивање огласа у дневној штампи (читуље) 2.400,00 динара, 
8. порез на друге приходе 5.269,33 динара,  
9. таксе 1.196,32 динара,  
10.куповина дневне штамбе 125 динара,  
11.закуп сале за Скупштину АК Србије 45.000, 00 динара,  
12.штампање часописа Бранич 631.800,00 динара. 
 
Сви расходи у овом периоду износе 1.998. 361,22 динара.   
 
6. О реализацији Одлуке стараће се рачуноводство.  

 
*  *  * 
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 Управни одбор Адвокатске коморе Србије  је једногласно на основу чл 23. Статута 
АК Србије („Сл. Гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02)  донео  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

 Са Адвокатском комором Шапца размотрити питање висине дуговања те Коморе, по 
основу чланског доприноса Адвокатској комори Србије. 
 

*  *  * 

Aд.11. Извештај председника АК Србије 

  Г. Шешлија обавестио је Управни одбор да је Министарство правде упутило допис са 
захтевом одређивања представника адвокатуре у Комисији за припрему текста Закона о 
правосудном испиту. Адвокатура треба да предложи два представника и предлаже да један 
буде др Слободан Бељански, с обзиром да је један од испитивача у Комисији за полагање 
правосудног испита у Војводини и учествовао је у раду претходне радне групе.  

  
 За овим је Управни одбор једногласно на основу члана 23. Статута Адвокатске коморе 
Србије („Сл. Гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02) донео  
 

ОДЛУКУ 
 

 Адвокатуру Србије ће у раду Радне групе Министарства правде за израду текста 
Закона о правосудном испиту представљати: 
 
 - др Слободан Бељански, адвокат у Новом Саду и председник АК Војводине у 
претходним мандатима, и  
 -  Дејан Ћирић, адвокат у Нишу , потпредседник АК Србије и председник АК Ниша у 
претходном мандату.  
 
 О одлуци Управног одбора обавестити Министарство правде. 
 
 

*  *  * 

  Г. Шешлија обавестио је Управни одбор да је АК Србије и АК Београда посетио г. 
Mohamed Bedjaoui, некадашњи министар иностраних послова Републике Алжир који је 
дужност председника Међународног суда правде обављао у два мандата. Г. Bedjaoui  је 
посетио Адвокaтску комору на позив г. Радослава Недића, који је у претходном мандату 
вршио дужност амбасадора Србије и Црне Горе у Алжиру.  

  Службена белешка која је сачињена поводом посете господина Bedjaoui - а достављена 
је члановима Управног одбора непосредно пред седницу.  

  Информација је примљена к знању. 

 

*  *  * 
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д.12. Дописи адвоката Момчила Перића и Зорана Лазаревића у вези 
Адвокатске тарифе  

 

  Г. Шешлија предложио је да се дописи адвоката Момчила Перића и Зорана 
Лазаревића у вези адвокатске тарифе  доставе на разматрање Комисији за адвокатску 
тарифу, с тим да се одлука о усвајању новог текста Адвокатске тарифе донесе након усвајања 
Закона о адвокатури. 

  Управни одбор једногласно је прихватио предлог г. Шешлије. 

 

*  *  * 

Aд.13. Позиви за учешће на састанцима: 

 

13.1. Међународни састанци: 

 

13.1.1. 52. конгрес МУА, Букурешт 29.10.-03.11.2008.   
 
  Г. Шешлија је обавестио Управни одбор да је стигао позив Међународне уније 
адвоката за учешће на 52. Конгресу, који се одржава у Букурешту, Румунији од 29.10.2008. до 
3.11.2008. и предложио да АК Србије  представљају др Слободан Бељански, национални 
представник МУА-е за Србију и г. Војислав Недић председник АК Београда, у знак признања 
за напоре које је уложио као председник АК Београда на успешном организовању 
међународног семинара «Међународна продаја и дистрибуција робе». Г. Недић и АК 
Београда су успешно организовали овај семинар у сарадњи са МУА, а г. Недић се посебно 
ангажовао на обнављању односа адвокатуре Србије и Београда са овом најбројнијом 
асоцијацијом адвоката.  
 
 Дискусије није било. 
 
 За овим је Управни одбор једногласно на основу члана 23. Статута Адвокатске коморе 
Србије („Сл. Гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02) донео  
 

О Д Л У К У 
 

1. Адвокатску комору Србије ће на 52. Конгресу МУА који се одржава у 
Букурешту од 29.10.2008. до 3.11.2008.  представљати Др Слободан Бељански , национални 
представник МУА-е за Србију и г. Војислав Недић председник АК Београда.  

2. Представницима АК Србије на овом Конгресу одобравају се трошкови 
котизације, хотелског смештаја и пута. 

3. Пријаву учешћа на Конгресу извшити најкасније до 31.07.2008. ради 
остваривања права на повлашћену цену котизације.  

4. О реализације одлуке стараће се рачуноводство. 
 

*  *  * 
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13.1.2. Адвокатске коморе Париза на свечаности поводом почетка 
сезоне суђења у Паризу 05.12.2008. са позивом за учешће младим 
адвокатима на едукацији коју организује АК Париза у периоду 
октобар-новембар 2008.  

 
 
  Позив за учешће председника Шешлије на свечаностима поводом почетка суђења у 
Паризу 5.12.2008. године са позивом за учешће младим адвокатима на едукацији коју 
организује ова Комора у периоду октобар – новембар 2008. године достављен је члановима 
Управног одбора у материјалу за седницу Управног одбора. 
 
  Г. Радослав Недић предложио је да се упути писмо и затражи састанак са амбасадором 
Републике Француске у Београду, ради утврђивања могућности додељивања стипендија за 
један број младих адвоката у Србији, за едукацију коју организује АК Париза током октобра 
и новембра. 
  
  За овим је Управни одбор једногласно на основу члана 23. Статута Адвокатске коморе 
Србије („Сл. Гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02) донео  
 
 

О Д Л У К У 
 

 1. Адвокатску комору Србије ће на свечаностима поводом почетка сезоне суђења у 
Паризу 5.12.2008. представљати г. Владимир Шешлија, председник Адвокатске коморе 
Србије. 
 
 2. Г. Шешлији одобравају се трошкови хотелског смештаја и пута током боравка у 
Паризу. 
 
 3. О реализацији одлуке стараће се рачуноводство Коморе. 
 

*  *  * 
 

 За овим је Управни одбор једногласно на основу члана 23. Статута Адвокатске коморе 
Србије („Сл. Гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02) донео  
 
 

О Д Л У К У 
 

 1. Упутити писмо амбасадору Републике Француске у Београду и Директору 
Културног центра са молбом да се размотре могућности за одобравање једног броја 
стипендија за младе адвокате и затражити састанак поводом овог питања.  
 2. Адвокатску комору Србије ће на састанку са амбасадором Француске у Београду и 
Директором Културног центра Француске у Београду представљати г. Радослав Недић, 
представник АК Србије у «ССВЕ» и г-ђица Душанка Ристић Сења, адвокати у Београду. 
 

*  *  * 
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13.1.3. Адвокатске коморе Аустрије на 36. конференцију председника 
адвокатских комора Европе  

 
Управни одбор одложио је разматрање ове тачке дневног реда за једну од наредних 

седница. 
 

*  *  * 

13.1.4. Позив за учешће на Конференцији „Едукација адвоката Европе“ 
која се одржава у Риму од 6 – 9.11.2008.  

 

Позив за учешће на конференцији коју организује Висока школа адвокатуре на тему: 
„Едукација адвоката Европе“ која се одржава у Риму од 6.-9.11.2008. године достављен је 
члановима Управног одбора  у матријалу уз позив за седницу.  

Управни одбор је једногласно одлучио да на овој конференцији не учествује 
представник АК Србије. 

 

*  *  * 

Aд.14. Састанци у земљи: 

14.1. Јавна трибина о условима и елементима доношења Националне 
сигурности информација у организацији Удружења ИТ Ревизор од 
22-25.06.2008. у Кикинди  

 
Позив за учешће на Јавној трибини коју организује Удружење ИТ Ревизор која се 

одржава у Кикинди од  22.-25.06.2008. године достављен је члановима Управног одбора  у 
материјалу уз позив за седницу.  

Управни одбор је једногласно одлучио да на овој Јавној трибини не учествује 
представник АК Србије. 

*  *  * 

 

ДОПУНА ПРЕДЛОЖЕНОГ ДНЕВНОГ РЕДА 
 

1. допис Министарства правде 119-01-66/2008-05 од 16.06.2008. за 
одређивање представника АК Србије у Радној групи за 
припрему Закона о правосудном испиту   

 
 Одлука о овом захтеву Министартва правде за  одређивање представника адвокатуре 
у Радној групи за израду текста Закона о правосудном испиту, донета је у оквиру тачке 
дневног реда: Извештај председника АК Србије. 
 

*  *  * 
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2. Извештај адвоката Мирослава Бојића о учешћу на 
саветовању „Стање и проблеми кривичног законодавства 
Црне Горе“ 05-06.06.2008. Будва 

 
 Извештај адвоката Мирослава Бојића о учешћу на саветовању „Стање и проблеми 
кривичног законодавства Црне Горе“ достављен је члановима Управног одбора непосредно 
пред седницу Управног одбора. 

 
Дискусије није било. 
 
Извештај је примљен к знању и једногласно прихваћен. 
 

*  *  * 

3. Извештај адвоката Живорада Лекића о учешћу спортске 
екипе на Светком првенству адвоката у Аликантеу, 
Шпанија од 30.05.-08.06.2008. 

 
 Извештај адвоката Живорада Лекића о учешћу Фудбалског тима АК Београда и АК 
Србије на Светском првенству адвоката у фудбалу које је одржано у Аликантеу, Шпанија од 
30.05. -08.06.2008. године достављен је члановима Управног одбора непосредно пред седницу 
Управног одбора. 

 
Дискусије није било. 
 
Извештај је примљен к знању и једногласно прихваћен. 
 

*  *  * 

4. Притужба адвоката Наде Клен, из Београда на поступање 
судије Четвртог општинског суда у Београду 

 
 Притужба адвоката Наде Клен, адвоката из Београда, на поступање г-ђе Лидије Недић 
Кривокапић,  судије Четвртог општинског суда у Београду достављена је члановима 
Управног одбора АК Србије  непосредно пред седницу. 
 
 Поводом ове притужбе г. Добросављев је предложио да се ова притужба достави 
Управном одбору АК Београда на даљи поступак са предлогом да, уколико се утврди тачност 
навода из притужбе адвоката Клен, да се покрене и поступак за разрешење судије Лидије 
Недић Кривокапић. 
 
 Управни одбор једногласно је донео закључак да се притужба адвоката Наде Клен из 
Београда, на поступање судије Лидије Недић Кривокапић достави АК Београда на даљу 
надлежност. 

 
*  *  * 
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5. позив Адвокатске коморе Бугарске на свечаности поводом 
обележавања 120-те годишњице првог Закона о адвокатури и 
Бугарској – 22.11.2008. године Софија  

  
 Позив АК Бугарске за учешће на свечаностима поводом „Дана адвокатуре Бугарске“ 
достављен је члановима Управног одбора, непосредно пред седницу.  
 
 Г. Шешлија је предложио да Адвокатску комору Србије представљају г. Дејан Чирић, 
потпредседник и г. Бранислав Глогоњац, члан Управног одбора АК Србије. 
 
 Дискусије није било. 
  
 За овим је Управни одбор једногласно на основу члана 23. Статута Адвокатске коморе 
Србије („Сл. Гласник РС“ 43/99, 65/01, 41/02) донео  
 

О Д Л У К У 
 

1. АК Србије ће на свечаностима поводом обележавања 120-те годишњице Првог 
Закона о адвокатури представљати г. Дејан Ћирић , потпредседник АК Србије и г. Бранислав 
Глогоњац, члан УО АКСрбије.  

2. Представницима АК Србије одобравају се трошкови хотелског смештаја и пута 
током боравка у Софији.  

3. О реализацији одлуке стараће се рачуноводство Коморе. 
 

*  *  * 

6. Позив Адвокатске коморе Анкаре на свечаности поводом 84-
те годишњице рада Коморе и семинар на тему: „Осигурање од 
професионалне одговорности“ – 14-16.07.2008. , Анкара  

 
 Позив АК Анкаре за учешће на свечаностима поводом 84-те годишњице рада Коморе 
достављен је члановима Управног одбора  непосредно пред седницу.  
 
 Управни одбор је једногласно одлучио да на свечаностима које организује Адвокатске 
коморе Анкаре  поводом обележавања 84-те годишњице рада те Коморе, не учествује 
представник Адвокатске коморе Србије, али да се Комори  упути пригодна честитка. 

 

*  *  * 

  Г. Вулић предложио је да се одржи посебна седница Управног одбора ради 
разматрања питања сарадње адвокатуре и Републичког геодетског завода код поступка 
уписа права својине, а нарочито брзине спровођење поступка, отварање посебних шалтера за 
прекоредну укњижбу и сл. 

  Предлог г. Вулића је једногласно прихваћен. 

 

*  *  * 
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  Г. Милошевић предложио је да се организује заједнички састанак Управних одбора 
АК Србије и АК Пожаревца у првој половини септрембра, 2008. године. 

 

*  *  * 

 Г. Секељ је обавестио присутне да је запазио да се у зградама судова све чешће 
појављују појединци виђају са оружјем, а ношење оружја није оправдано потребама посла. По 
његовом мишљењу, ова учестала појава угрожава безбедност и носилаца правосудних 
функција, странака у поступцима, али и запослених у зградама судова. Г. Секељ је 
предложио да се укаже председнику Врховног суда Србије на све чешће неовлашћено 
уношење оружја у  зграде судова у Србији и затражи од њега предузимање мера из његове 
надлежности. 

 Предлог г. Секеља је једногласно прихваћен. 

 

*  *  * 

 Довршено у 12,45 сати. 

 

ЗАПИСНИК ВОДИЛА 

Светлана Векић 

ПРЕДСЕДНИК 
АДВОКАТСКЕ КОМОРЕ СРБИЈЕ 

 
Владимир Шешлија, адвокат 

 

 
 

 


